
 
  
                                             2023  YILI FAALİYET RAPORU  
 
 

Alaplı Ticaret ve Sanayi Odası olarak Alaplı için hayati önem taşıyan Alaplı Organize 
Sanayi Bölgesinde çalışmalarımız hız kesmeden devam etti. 2023 yılı içerisinde OSB de 7 
firmamız üretime başlamış oldu. Yıl sonu itibari ile faaliyette olan fabrikalarda 650 kişi 
istihdam edilmiş oldu inşaatlarda ve altyapı çalışmaları ile birlikte toplam 750 kişi 
çalışmaktadır.2024 yılı sonunda hedefimiz 25 firma ile 1500 kişi istihdam rakamlarına 
ulaşılmasıdır. 
 

Alaplı Islah Organize Sanayi Bölgesinde ki 75 dönüm hazine arazi içinde kalan alanda 
yatırım yapmak isteyen AYTEK Alaplı Yat Tekne imalatçıları için 2023 yılında kurumlar ile 
yaptığımız görüşmeler ve yazışmalar neticesinde gerekli yasal izinleri aldık. Gerekli 
evrakların hazırlanmasından sonra 2024 yılı içerisinde projelere başlanacağını öngörmekteyiz. 
  

2023 yılı içinde sıcak tutmaya devam ettiğimiz diğer bir konu ise Alaplı da ki Meslek 
Yüksek Okulumuzun 4 yıllık Teknoloji Yüksekokuluna dönüştürülmesiydi. Bu konuda gerek 
siyasilerimizle gerek Rektörümüzle gerek sivil toplum örgütlerimizle konuyu sıcak ve 
gündemde tutarak İlçemizde Kamuoyu oluşturduk. Bundan sonrada konunun takipçisi olmaya 
devam edeceğiz.  
 

Oda Üyelerimizin ufkunu açmak, bilgilerini sürekli artırmak ve güncellemek için 
Kalkınma Ajansı, KOSGEB, SGK, İŞKUR, gibi kurumlar ile ilişkilerimizi sıcak tutarak sık 
sık ziyaretler yaparak üyelerimiz için faydalı gördüğümüz konularda Sosyal Medya 
hesaplarımız üzerinden üyelerimizi her gelişmede bilgilendirdik sms attık gerektiğinde bizzat 
aradık. 

 
Bu yıl Şubat ayında Ülkemizde meydana gelen deprem felaketinden dolayı Alaplı 

Kaymakamlığı ile yapmış olduğumuz ortak projelerle. Deprem bölgesine gıda, hijyen 
malzemeleri, ısınma ve barınma malzemelerinden oluşan 5 tır yardım malzemeleri gönderildi. 
Oda üyelerimiz, OSB Müdürlüğü ve Alaplı Endüstri Meslek lisesi ile yapmış olduğumuz 
ortak çalışma neticesinde deprem bölgesi için soba imalatı yapılıp gönderilmiştir. 
 

Alaplı için önemli olan Alaplı Fındığına Coğrafi işaret alınması için Batı Karadeniz 
Kalkınma Ajansı’na sunmuş olduğumuz projemiz kabul görmüş ve firma tarafından 
çalışmalara başlanmıştı. Bu yıl çalışmalar kapsamında Alaplı Fındığının laboratuvar 
ortamında yapılacak olan testlerine devam edildi. Yıl içerisinde süreç Kobizon Firması 
tarafından tamamlanmış olacak. 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
Bu yıl üyelerimiz için K türü Yetki Belgeleri düzenleyebilmek üzere “Türkiye Odalar 

ve Borsalar Birliği” ve “Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı” arasında imzalanan protokol 
kapsamında yetkilendirildi. Daha önce K Türü Yetki belgesi için il odalarına gitmesi gereken 
üyelerimiz bu hizmete odamız bünyesinde ulaşabilecekler. 

 
Oda Üyelerimizi mümkün mertebe ziyaret ederek sıkıntıları hakkında bilgiler aldık ve 

sıkıntılarının çözümü noktasında Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliği Başkanımıza ilgili 
bakanlıklar nezdinde çözümü için sürekli irtibat halinde bulunduk. 
  
 

Kredi Garanti Fonu ile düzenli olarak görüşmelerimizi yaparak üyelerimizin 
karşılaştığı sorunları çözüm önerileri ile birlikte sunduk ve kredi Garanti Fonunun hayata 
geçirdiği çalışmalarda etkin rol oynadık. 
 

Şirket Kuruluş işlemlerindeki kolaylıkları ve Elektronik Belge sistemini odamız 
uyarladık. Bu süreçte mümkün mertebe oda üyelerimiz odaya gelmeden belge taleplerini web 
sayfamızdan linkler ile ya da whatsapp yolu ile ihtiyaçları karşıladık. 
 

Odamız girişimleriyle bölgemizin kalkınmasına katkı sağlamak, sektörel çeşitliliği 
artırmak ve bölgenin üretim, istihdam, ihracat kapasitesinin artırılmasını sağlamak amacıyla 
Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı iş birliği ile İlimizde Su Ürünleri Yetiştiriciliği (Kafes 
Balıkçılığı) projemizin İlçemiz karasularında Karadeniz’de kafes balıkçılığı yapılabilmesi için 
çalışmalar devam etmektedir. Konu üzerinde odamızın girişimleriyle çok önemli mesafeler 
alınmış, tesis yapılacak alanlar belirlenmiştir. Konuya ilişkin süreçler, Tarım ve Orman 
Bakanlığı nezdinde devam etmekte olup, odamız tarafından takip edilmektedir. 

 
Yönetim Kurulu Başkanımız TOBB bünyesinde Vergi Komisyonu Raportörlüğüne 

seçilerek odamızın adını daha çok duyurmuş ve lobicilik faaliyetleri açısından gelecek yıllar 
için büyük gelişmeler olacağını öngörmekteyiz. 
 

Lobicilik Faaliyetleri kapsamında Danıştay Başkanı hemşerimiz Sayın Zeki Yiğit’i 
makamında ziyaret ederek ilçemizin bazı konularda ki sorunlarının çözümü noktasından 
kendisinden destek aldık.  
      
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
Yine Lobicilik faaliyetleri kapsamında Bölge Milletvekillerimiz, Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği, Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Gümrük ve Ticaret Bakanlığı, Zonguldak 
Valiliği ve birçok Kamu Kurum ve Kuruluşu ile istişare halinde olarak Bölgemizin ve İlçemizin 
sorunlarını aktararak bu sorunların takibi konusunda çalışmalarımıza devam etik.  
 

Lobicilik faaliyetleri kapsamında Ulaştırma ve Altyapı Bakanımız Sayın Abdulkadir 
Uraloğlu’nun Zonguldak ziyaretleri kapsamında Zonguldak ta sivil toplum örgütleri buluşma 
toplantısında Sayın Bakanımıza Alaplı-Ereğli OSB bağlantı yolunun Karayolları Yol ve Bakım 
ağına alınmasını talep ettik. Değerli bakanımız talebimizi olumlu karşılayarak çalışmalara 
başlanmasıyla ilgili talimatlarını verdiler 

 
Oda Üyelerimizin ve Oda Personelimizin TOBB tarafından ya da İlgili bakanlıklar ve 

kurumların düzenlemiş olduğu webinar üzerinden Eğitim Bilgilendirme Seminer Konferanslara 
katılım sağlamaları hususunda bilgilendirdik ve etkinliklerin duyurularını yaptık. 

 
Bölgemizde meydana gelen sel ve şiddetli fırtınadan dolayı zarar gören üyelerimiz için 

Zonguldak Valimiz Sayın Osman Hacıbektaşoğlu beraberinde Alaplı Kaymakamı Selçuk Köksal 
ile birlikte iş yerlerine gidip incelemeler yaptık. Daha sonrasında zarar gören bölgede KOSGEB 
Başkanı Ahmet Serdar İbrahimcioğlu ile birlikte gerekli görüşmeler yapılıp zarar gören 
üyelerimiz için gerekli kredi ve finansmanın sağlanacağı sözünü aldık. 

 
2024-2027 Yılları Stratejik plan çalışmalarımıza başladık ve akabinde bütün kamu 

kurumu müdürleriyle bir araya gelip çalıştaylar yaptık. Önümüzde ki yıllar için güzel çalışmalar 
ve etkinlikler yapılacağını öngörmekteyiz. 

 
2023 yılı Kasım ayı içerisinde Yönetim Kurulu Başkanımızın ve Yönetim Kurulu Başkan 

Vekilimizin istifalarından sonra Yönetim Kurulu Başkanı Seçimi yapılarak, Yönetim Kurulu ve 
Meclis Üyelerinde gerekli görev dağılımları yapılmıştır. 
 
 
 
 
Selçuk Oktay 
Yönetim Kurulu Başkanı 


